

# 2019 PREISLISTE PRICELIST



## Formel 4

Artikelnr. Item number	Größe Size	ET Offset	Gewicht (kg) Weight (kg)	Listenpreis Retail-Price
801302	8,0 x 13	21,2	ca. 5,1	<b>235,00 €</b>
101302	10,5 x 13	13,7	ca. 5,1	<b>239,00 €</b>



## DTC Tourenwagen-Racing

Artikelnr. Item number	Größe Size	ET Offset	Gewicht (kg) Weight (kg)	Listenpreis Retail-Price
70555	7,0 x 15	15 - 38	ab 5,7	<b>154,00 €</b>
80510	8,0 x 15	20 - 30	ab 6,4	<b>161,00 €</b>
75714	7,5 x 17	20 - 45	ab 7,9	<b>205,00 €</b>
90711 / 90712	9,0 x 17	-10 - 2   25 - 35	ab 8,6	<b>218,00 €</b>
85811	8,5 x 18	28 - 45	ab 9,5	<b>237,00 €</b>



## GTR / GTR Evo

GTR mit Gewichtsreduzierung möglich (GTR Evo); Aufpreis 20,00€ pro Rad  
GTR with weight reduction possible (GTR Evo); Surcharge: EUR 20.00 per wheel

Artikelnr. Item number	Größe Size	ET Offset	Gewicht (kg) Weight (kg)	Listenpreis Retail-Price
705	7,0 x 15	10 - 40	ab 6,8	<b>199,00 €</b>
807	8,0 x 17	10 - 42 / 57	ab 8,2	<b>275,00 €</b>
907	9,0 x 17	-5 - 38	ab 9,0	<b>279,00 €</b>
908	9,0 x 18	10 - 65	ab 9,9	<b>319,00 €</b>
958	9,5 x 18	25 - 60	ab 9,9	<b>339,00 €</b>
108	10,0 x 18	-5 - 41	ab 10,9	<b>359,00 €</b>
118	11,0 x 18	16 - 80	ab 11,4	<b>399,00 €</b>
909	9,0 x 19	25 - 65	ab 10,2	<b>349,00 €</b>
119	11,0 x 19	30 - 84	ab 11,0	<b>419,00 €</b>
129	12,0 x 19	16 - 80	ab 12,9	<b>429,00 €</b>



## F3-Racing

Artikelnr. Item number	Größe Size	ET Offset	Gewicht (kg) Weight (kg)	Listenpreis Retail-Price
901304	9,0 x 13	11,5	3,9	<b>269,00 €</b>
1051304	10,5 x 13	0	4,4	<b>279,00 €</b>
901302	9,0 x 13	1	3,8	<b>189,00 €</b>
1051302	10,5 x 13	10	4,0	<b>199,00 €</b>
901303	9,0 x 13	1	4,6	<b>159,00 €</b>
1051303	10,5 x 13	10	5,2	<b>169,00 €</b>

Alle Preise beziehen sich auf Räder mit Pulverbeschichtung ab einer Abnahmemenge von 4 Stück in schwarz-glänzend, silber-glänzend, weiß und anthrazit – rein netto, ohne Zubehör, ab Werk zzgl. Ust. / Fracht. Ebenfalls sind alle Sonderfarben nach RAL-Nummer gegen Aufpreis möglich. Bei einer Mindermengenbestellung fällt ein Zuschlag von 25,00€ pro Stück an. Aufpreis Nabenkappen: Plastik 5,20€, Alu 15,00€ pro Stück. Transportkosten innerhalb Deutschland ab einer Abnahmemenge von 8 Stück frei. Mindermengenfrachtkostenzuschlag von 6,00€ pro Rad innerhalb Deutschland. Keine Gewährleistung auf die Pulverbeschichtung der Räder. Alle Designs durch Geschmacksmuster geschützt. Alle Angaben ohne Gewähr. Irrtümer jederzeit vorbehalten. Verkaufs-, Liefer- und Zahlungsbedingungen abrufbar unter [www.supind.com/agb](http://www.supind.com/agb)

All prices refer to wheels with powder-coating with a minimum order quantity of 4 pieces black-shiny, silver-shiny, white and anthracite and are net prices ex works excluding accessories, plus VAT/delivery. Additionally, all special colours based on the RAL colour standard number are possible, though at a higher price. A surcharge of EUR 25.00 per piece accrues when purchasing small quantities. Surcharge for hub caps: plastic EUR 5.20, aluminium EUR 15.00 per piece. Within Germany, delivery is free when you order 8 wheels or more. Delivery surcharge when ordering a smaller quantity: EUR 6.00 per wheel within Germany. No warranty for the powder-coating of the wheels. Subject to error and change. No liability accepted for inaccuracy. Design is protected intellectual property. General Terms and Conditions available at [www.supind.com/gtc](http://www.supind.com/gtc)

# 2019 PREISLISTE

## PRICELIST



WTCC				
Artikelnr. Item number	Größe Size	ET Offset	Gewicht (kg) Weight (kg)	Listenpreis Retail-Price
907	9,0 x 17	18 - 37	ab 8,5	<b>259,00 €</b>



RG Rallye Gravel / RT Rallye Tarmac				
Artikelnr. Item number	Größe Size	ET Offset	Gewicht (kg) Weight (kg)	Listenpreis Retail-Price
705	7,0 x 15	20 - 50	ab 8,2	<b>179,00 €</b>
808	8,0 x 18	20 - 52	ab 9,2	<b>250,00 €</b>



GT Racing				
Artikelnr. Item number	Größe Size	ET Offset	Gewicht (kg) Weight (kg)	Listenpreis Retail-Price
MSR 9018XX	9,0 x 18	21 - 46	ab 8,2	<b>369,00 €</b>
MSR 1018XX	10,0 x 18	1 - 16   25 - 32	ab 9,5	<b>379,00 €</b>
MSR 1118XX	11,0 x 18	16 - 32   45 - 60	ab 9,8	<b>409,00 €</b>
MSR 1318XX	13,0 x 18	45 - 60	ab 11,5	<b>429,00 €</b>



Alle Preise beziehen sich auf Räder mit Pulverbeschichtung ab einer Abnahmemenge von 4 Stück in schwarz-glänzend, silber-glänzend, weiß und anthrazit – rein netto, ohne Zubehör, ab Werk zzgl. Ust. / Fracht. Ebenfalls sind alle Sonderfarben nach RAL-Nummer gegen Aufpreis möglich. Bei einer Mindermengenbestellung fällt ein Zuschlag von 25,00€ pro Stück an. Aufpreis Nabenkappen: Plastik 5,20€, Alu 15,00€ pro Stück. Transportkosten innerhalb Deutschland ab einer Abnahmemenge von 8 Stück frei. Mindermengenfrachtkostenzuschlag von 6,00€ pro Rad innerhalb Deutschland. Keine Gewährleistung auf die Pulverbeschichtung der Räder. Alle Designs durch Geschmacksmuster geschützt. Alle Angaben ohne Gewähr. Irrtümer jederzeit vorbehalten. Verkaufs-, Liefer- und Zahlungsbedingungen abrufbar unter [www.supind.com/abg](http://www.supind.com/abg)

All prices refer to wheels with powder-coating with a minimum order quantity of 4 pieces black-shiny, silver-shiny, white and anthracite and are net prices ex works excluding accessories, plus VAT/delivery. Additionally, all special colours based on the RAL colour standard number are possible, though at a higher price. A surcharge of EUR 25.00 per piece accrues when purchasing small quantities. Surcharge for hub caps: plastic EUR 5.20, aluminium EUR 15.00 per piece. Within Germany, delivery is free when you order 8 wheels or more. Delivery surcharge when ordering a smaller quantity: EUR 6.00 per wheel within Germany. No warranty for the powder-coating of the wheels. Subject to error and change. No liability accepted for inaccuracy. Design is protected intellectual property. General Terms and Conditions available at [www.supind.com/gtc](http://www.supind.com/gtc)